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Gmina Zaniemyśl 

RO.0012.1.8.2024 

Protokół (projekt) 

VIII wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Zaniemyśl w dniu 2 grudnia 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu ul. Sienkiewicza 3.  

Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 18:28 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Brylewski 

2. Paweł  Jagodziński 

3. Filip Kalisz 

4. Katarzyna  Konieczna 

5. Kacper Łaniak 

6. Michał  Maliński 

7. Mateusz Manikowski 

8. Przemysław Nowak 

9. Ewelina Sikorska 

10. Ewelina Siudzińska 

11 Katarzyna Szymczak-Kozak 

12. Piotr Walkowiak 

13. Arleta Wizła 

Nieobecni: 

1. Michał Marciniak.  

2. Krzysztof Stróżyk 

Lista obecności  stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Zaniemyśl Grzegorz Grala, Sekretarz Gminy 

Zaniemyśl Mateusz Waligóra, Skarbnik Gminy Zaniemyśl Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Anna 

Ratajczyk-Gibowska, Kierownik Referatu organizacyjnego Barbara Madajczak, Kierownik Referatu 

Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Karolina Rogacz-Sarnowska, Kierownik Referatu Gospodarki  

Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Marcin Baraniak, Kierownik Referatu 

Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Marcin Kropiński, Kierownik OPS Magdalena 

Haberland, główna księgowa OPS Wioletta Ritter-Stenzel, Dyrektor Biblioteki Publicznej Alina 

Sobkowiak,  dyrektor CUW Edyta Jankowska, główna księgowa CUW Anna Szymkowiak, Dyrektor 



 

2 
 

Gminnego Ośrodka Kultury Katarzyna Kicinska-Pajchrowska, pracownik ds. obronnych, obrony 

cywilnej, zarządzani kryzysowego i ochrony przeciwpożarowej Adam Sikorski. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Obrad Wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Gminy Zaniemyśl Katarzyna 

Szymczak-Kozak 

Dzień dobry, otwieram dziewiąte Wspólne Posiedzenie Komisji Rady Gminy Zaniemyśl w dniu  

2 grudnia 2024. Prowadząca obrady powitała wszystkich zgromadzonych na sali. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał: 

1) w sprawie uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl na 2025 rok; 

2) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

3. Analiza projektów uchwał: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

  1) w sprawie uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl na 2025 rok; 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje i przedstawi prezentację: Skarbnik - Agnieszka Scheffler.  

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak zapytała o szczegóły 

dotyczące planowanych wydatków na szkoły. Czy zostały tam ujęte potrzeby wszystkich 

jednostek oświatowych?  

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler potwierdziła, że wszystkie jednostki oświatowe są ujęte.   

Radny Mateusz Manikowski dopytywał o wydatkowane środki na oświatę i możliwości, jakie ma 

Gmina zniwelowania deficytu. Mówił też o możliwości przejęcia przez Gminę logistyki związanej 

z odbiorem i transportem śmieci z terenu Gminy Zaniemyśl. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak dopytała o inwestycję 

dotyczącą drogi przy pałacu w Łęknie.  
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Kierownik Referatu Gospodarki  Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Marcin 

Baraniak uściślił, że planowano wykonać tę drogę dojazdową do szkoły w ramach pozyskania 

środków.  

Wójt Grzegorz Grala dodał, że pierwotnie planowano rewitalizację całego parku okalającego 

pałac, w tym drogę, niestety ze względu na konieczność cięcia wydatków, ten pomysł został 

odsunięty w czasie.  

Radna Ewelina Sikorska upewniała się czy jest wystarczająca ilość środków zapewniona na opiekę 

nad bezdomnymi zwierzętami.  

Sekretarz Mateusz Waligóra podkreślił, że jest zabudżetowana kwota, analogiczna do 

tegorocznych wydatków, ale dodał, że nie jesteśmy w stanie stwierdzić czy na 2025 rok jest ona 

wystarczająca bo być może liczba bezdomnych zwierząt będzie wzrastać.   

Radna Ewelina Sikorska zwróciła się z prośbą o informacje dotyczące oświetlenia dróg gminnych 

w Zwoli. 

Wójt Grzegorz Grala potwierdził, że inwestycje te nie mają jeszcze wyznaczonych terminów 

realizacji ze względu na duży zakres uzupełnień oświetlania na ternie gminy i ograniczone środki.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak pytała o kolejność i 

celowość działań związanych z rewitalizacją parku w Śnieciskach. 

Na pytania o rewaloryzację parku w Śnieciskach odsiedział Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Marcin Kropiński. 

Radna Ewelina Siudzińska zapytała o kwoty zabudżetowane na budowy ulic, np. na budowę ulicy 

Wawrzyniaka w Zaniemyślu. Przytoczyła argument, że dla tej ulicy był już opracowany plan.  

Sekretarz Mateusz Waligóra potwierdził, że było już sporządzone opracowanie, jednak od tego 

czasu zmieniły się przepisy i nie jest ono aktualne, jednak posłuży za kanwę nowych prac. 

Radna Ewelina Siudzińska prosiła o wskazanie bilansu wyciętych i posadzonych drzew oraz pytała 

czy w nadchodzącym roku zabezpieczone środki pozwolą na wycinkę drzewostanu zagrażającego 

bezpieczeństwu.  

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Marcin Kropiński potwierdził, że 

środki są zabezpieczone zgodnie z zapotrzebowaniem roku bieżącego, co powinno wystarczyć  

w przyszłym roku. 

Radny Paweł  Jagodziński pytał o zabezpieczone środki na przygotowanie dokumentacji 

projektowej świetlicy w Kępie, czy są to tylko fundusze sołeckie? 

Kierownik Referatu Gospodarki  Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Marcin 

Baraniak potwierdził, że na ten moment, ponieważ nie jest znana cena, która zostanie wyłoniona 

w ramach rozstrzygnięcia zapytania ofertowego, są na nią przeznaczone tylko środki z funduszu 

sołeckiego.  

Radny Kacper Łaniak dopytał o szczegóły pozycji kosztowej dotyczącej zakupu i montażu 

klimatyzatorów w budynku Urzędu Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy Michał  Maliński upewnił się, że w budżecie znalazły się zapisy 

dotyczące rekompensaty z tytułu utraconych funduszy sołeckich, których wysokość ustalono na 

54.000 zł.   

Radny Mateusz Manikowski podkreślił, jak ważne jest utrzymanie porządku na terenie gminy  

i wskazał na bezpośrednie przełożenie liczby koszy na śmieci na koszt sprzątania ciągów 

komunikacyjnych. 

Radna Ewelina Sikorska zwróciła uwagę na planowane koszty opracowań, przy jednoczesnym 

braku możliwości szacowania szans na ich wykonanie. 

Kierownik Referatu Gospodarki  Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Marcin 

Baraniak uzupełnił, że takiej wiedzy nie będziemy mieć do momentu ogłaszania naboru kolejnych 

konkursów, jednak samo posiadanie opracowań jest znacznym ułatwieniem przy pisaniu 

wniosków.   

Radni: Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska i Paweł  Jagodziński omawiali projekt powstania 

przystani kajakowej na Kępie Wielkiej.  

Radny Mateusz Manikowski zapytał czy planowana jest zmiana liczby pracowników składających 

wnioski o dofinansowanie zewnętrzne, do tej pory obsługiwane są one jednoosobowo. 

Wójt Grzegorz Grala wskazał na planowane zatrudnienie jeszcze jednej osoby, tak aby dwóch 

pracowników było dedykowanych do tych prac.  

Radni: Marcin Brylewski, Paweł  Jagodziński, Przemysław Nowak i Mateusz Manikowski 

wymienili się spostrzeżeniami na temat budowy mostu oraz dostępności do Wyspy Edwarda  

w 2025 roku.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl 

na 2025 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Brylewski, Paweł  Jagodziński, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  

Maliński, Mateusz Manikowski, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Arleta Wizła 

NIEOBECNI (2) 
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Michał Marciniak, Krzysztof Stróżyk 

  2) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl. 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Skarbnik - Agnieszka Scheffler 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zaniemyśl na lata 2025-2038; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Brylewski, Paweł  Jagodziński, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  

Maliński, Mateusz Manikowski, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Krzysztof Stróżyk 

4. Wolne głosy i wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radni Paweł  Jagodziński i Ewelina Siudzińska uaktualnili informacje nt. pomiotu kurzego 

składowanego na terenie zalewowym Warty.  

 

 5. Zamknięcie posiedzenia. 
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 Przygotował: Justyna Teichman 


